
 

 

 

 

 

 

Het leven heeft geen vaste 

betekenis. Het is de betekenis die 

jij eraan geeft. Is het glas half vol 

of half leeg? Dat bepaal jij. Jij 

bent degene die de lens kiest 

waardoor je de wereld bekijkt. Of 

het nu gaat om je gedachten, 

overtuigingen, gedrag of 

gevoelens, ze vormen samen 

jouw werkelijkheid. Je bewustzijn 

creëert de ervaring van je leven. 

 

Iedere dag sta je voor keuzes. 

Keuzes die, bewust of onbewust, 

je toekomst vormgeven. 

Wanneer je kiest om te handelen 

naar wat je vreugde brengt—elk 

moment dat zich aandient—

versterk je je vermogen om 

vooruit te komen. Passie, 

vreugde, liefde en opwinding zijn 

geen oppervlakkige emoties. Ze 

zijn de fysieke vertaling van wie 

je werkelijk bent, van je diepste, 

meest natuurlijke zelf. Die 

sensaties van balans en rust die 

je voelt als je op het juiste pad 

bent, zijn signalen dat je handelt 

in harmonie met jouw kern. 

 

Carl Jung zei ooit: "No tree, it is 

said, can grow to heaven unless 

its roots reach down to hell." 

Deze woorden bevatten een 

diepe waarheid. Ze laten ons zien 

dat ware groei alleen mogelijk is 

wanneer we door het donker 

heen gaan. Je kunt niet werkelijk 

bloeien zonder eerst de  

 

 

duisternis te ervaren. Dit principe 

geldt niet alleen voor 

persoonlijke ontwikkeling, maar 

voor het leven in het algemeen. 

Het glas is zowel half vol als half 

leeg. Welke kant kies jij? 

 

Een manier om dieper naar jezelf 

te kijken en de schaduwkant 

onder ogen te zien, is door het 

gebruik van psychedelica. 

Middelen als psilocybine, 

ayahuasca en LSD worden steeds 

vaker geprezen als tools voor 

diepe zelfreflectie en innerlijke 

heling. Psychedelica openen de 

deur naar bewustzijnsverruiming, 

waardoor je in staat bent om je 

eigen overtuigingen en angsten 

van een afstand te bekijken. De 

schijnbare grenzen tussen het 

bewuste en het onbewuste 

vervagen, wat je helpt de wortels 

van je trauma’s en angsten aan 

te pakken. Waar therapie soms 

decennia kan vergen, kan een 

psychedelische ervaring inzicht 

geven in enkele uren. 

 

Wanneer je trauma of pijn in je 

leven ervaart, heb je een keuze. 

Je kunt ervoor kiezen om weg te 

kijken, te hopen dat het vanzelf 

verdwijnt, of je kunt het kwaad 

recht in de ogen aankijken. 

Wegkijken lijkt op de korte 

termijn makkelijker, maar de pijn 

blijft onder de oppervlakte 

sluimeren. Het confronteren van  

 

 

het kwaad, hoe pijnlijk ook, 

opent juist de deur naar 

transformatie. Pas wanneer je de 

schaduw onder ogen ziet, kun je 

beginnen met echte groei. 

 

Trauma kan een bron van kracht 

worden. Het is verleidelijk om 

emotioneel traumatische 

gebeurtenissen weg te stoppen, 

maar als je de moed hebt om het 

te beschouwen als een leraar in 

plaats van een vijand, ontstaat er 

een verschuiving. Je begint niet 

alleen zelf te groeien, je wordt 

ook een bron van inspiratie voor 

anderen. Door je eigen duisternis 

te overwinnen, leer je anderen 

dat het mogelijk is om kracht te 

vinden in de diepste pijn. Het is 

in die confrontatie met jezelf dat 

ware vrijheid en vervulling te 

vinden zijn. 

 

Het is jouw leven. Het is jouw 

ervaring. Het is aan jou om te 

kiezen wat je van je reis maakt. 

Het glas is wat jij ervan maakt—

half vol of half leeg. Kies je ervoor 

om weg te kijken, of om je pijn 

en uitdagingen te gebruiken als 

brandstof om iets goeds te 

creëren? Wat je kiest, zal 

uiteindelijk bepalen welke 

betekenis het leven voor jou 

heeft. 
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